

**Информационное сообщение для Клиентов - юридических лиц и индивидуальных предпринимателей
сегментов Крупный и Средний**

Дата: 19 июня 2017 года
Тема: Изменение реквизитов для платежей в белорусских рублях и фунтах стерлингов

За информацией обращаться: Москва: 8-495-775-52-90, Регионы: 8-800-200-75-57.

Уважаемые Клиенты!

Информируем Вас, что с 26 июня 2017 года меняется банк-корреспондент в фунтах стерлингов (GBP). Для проведения платежей в фунтах стерлингов через банк BARCLAYS BANK PLC необходимо использовать следующие платежные инструкции:

To be sent to SWIFT: BARC GB 22

via GBP correspondent account: 73292207	BARCLAYS BANK PLC 1 Churchill Place Canary Wharf E14 5HP London, UK SWIFT: BARC GB 22 Correspondent account: 73292207
---	--

Начиная с 26 июня 2017 года Вам необходимо использовать реквизиты корреспондентского счета BARCLAYS BANK PLC при оформлении платежей.

Информируем Вас, что с 04 июля 2017 года меняется банк-корреспондент в белорусских рублях (BYN). Для проведения платежей в белорусских рублях через банк Priorbank необходимо использовать следующие платежные инструкции:

To be sent to SWIFT: PJCB BY 2X

via BYN correspondent account: BY15PJCB1702643000026RZBM933	Priorbank 31 A. Khoruzhey Str., Minsk, Belarus SWIFT: PJCB BY 2X Correspondent account: BY15PJCB1702643000026RZBM933
---	---

Начиная с 04 июля 2017 года Вам необходимо использовать реквизиты корреспондентского счета Priorbank при оформлении платежей.

Просим Вас уведомить Ваших контрагентов об изменении корреспондентских счетов АО «Райффайзенбанк» для платежей в белорусских рублях и фунтах стерлингов.

Во избежание возможных задержек при зачислении денежных средств на Ваши счета рекомендуем наряду с наименованием сообщать контрагентам Ваш ИНН.

С уважением,
АО «Райффайзенбанк»

Information letter for Clients - Legal entities and Individual Entrepreneurs belonging to the Large and Middle segments

Date: June 19, 2017
Subject: Changes in payment details for payments in BYN and GBP
For information please refer: Moscow: 8-495-775-52-90, Regions: 8-800-200-75-57

Dear Clients!

By this letter we would like to inform, that starting from 26.06.2017 the number of the correspondent account in pounds sterling (GBP) is changing.

To make payments in pounds sterling through BARCLAYS BANK PLC, the following payment instructions should be used:

To be sent to SWIFT: BARC GB 22

via BYN Correspondent account: 73292207	BARCLAYS BANK PLC 1 Churchill Place Canary Wharf E14 5HP London, UK SWIFT: BARC GB 22 Correspondent account: 73292207
---	--

Starting from June 26, 2017, you have to use the details of the BARCLAYS BANK PLC correspondent account when making payments.

Also be informed, that starting from 04.07.2017 the number of the correspondent account in Belarusian rubles (BYN) is changing.

To make payments in Belarusian rubles through Priorbank, the following payment instructions should be used:

To be sent to SWIFT: PJCB BY 2X

via BYN Correspondent account: BY15PJCB1702643000026RZBM933	Priorbank 31 A. Khoruzhey Str., Minsk, Belarus SWIFT: PJCB BY 2X Correspondent account BY15PJCB1702643000026RZBM933
---	--

Starting from July 4, 2017, you have to use the details of the Priorbank correspondent account when making payments.

We ask you to notify your counterparties of the change in the correspondent accounts of AO Raiffeisenbank for payments in Belarusian rubles and pounds sterling.

To avoid any delays in crediting payments' amounts on your account it is recommended to indicate your company's TIN number in payment requisites.

With best regards,
AO Raiffeisenbank